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 Protokoll 6/2022                                                              1(4) 

 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Östergötlands Ornitologiska Förening 
 
Tid:  Tisdag 2022-08-30 kl 18.30–21.00 
 
Plats:  Hos Jenny Rydén, Brynhilds gata 24 Vikingstad 
 
Närvarande ledamöter: Anders Tennlind, ordf.     
  Inger-Marie Wohlfarth, kassör  
  Sofie Hellman  

 Gunnar Ölfvingsson  
   Stefan Westberg, sekr. 
  Dan Lindmark 
  Jenny Rydén   
     
Frånvarande:  Jussi Tranesjö Anmält förhinder 
                     

                       
                      
 
§ 3 Föregående protokoll  
 
Protokoll 5/2022 från mötet den 8/6 är tidigare utsänt och godkänt.                        
 
§ 4 ÖgOF:s årsmöte  
 
Inget att rapportera 
 
§ 5 Ekonomi / medlemmar 
 
Ekonomi – aktuell status 
Inger-Marie redovisade det ekonomiska läget som ser bra ut. Hon kommer att skicka ut en 
detaljerad information till styrelsen inom kort. 
 
Medlemmar – aktuell status 
Två nya medlemmar har tillkommit under sommaren. 
Betalfunktionen på hemsidan kanske löser sig på sikt då STOF (Stockholms Ornitologiska 
Förening) är på gång att få till en lösning. Fungerar den kan vi förhoppningsvis kopiera den.  
Utbildning om medlemsregistret hålls i oktober. Sofie och Inger-Marie deltar. 
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§ 6 Vingspegeln 
 
Dan förklarade varför det trycks fler exemplar än vi beställt. Skälet är att tryckeriet först gör en 
provtryckning. Blir denna bra körs därefter tryckning utifrån vår beställning. Provtryckexemplaren 
har vi valt att ta emot. Om inte så slänger tryckeriet dem till pappersinsamlingen. 
 
Vingspegeln 3/2022 – Tåkernnumret 
Ska ges ut i oktober. Redaktörer är Adam Bergner och Lars Gezelius. Varken Dan eller Hanna har 
någon aktuell info om läget. Men det brukar inte vara några problem. 
 
Vingspegeln 4/2022 
Deadline 1 november. 
 
Förslag till innehåll: 
 Text om ÖgOF:s fågelskyddsarbete. 
 Rapport kring Sjöfågelinventeringen i maj 
 Årsmöteskallelse 
 Intervju med utvald fotograf (Jorma Mäkeli alt Ingemar Karlström föreslagna) 
 Ev artikel om tjäder och orrspel 
 Omslag: På mötet föreslogs tjäder eller orre. Efter diskussion med konstnär efter styrelsemötet 

har skäggdopping valts. 
 
Som konstnär för 2023 har PeO Jonsson anlitats. 
. 
 

 
§ 7  ÖgOF på nätet/i mobilen 
 
Funktionsbrevlådor 
 Kontaktbrevlådan:  

o Bevakas av Dan under perioden 17 sep till 28 februari.  
o Bevakas av Stefan under perioden 1 mars till 31 augusti 2023. 

 Övriga brevlådor: Inget att kommentera 
 
Facebook 
Förslag om att även i år ha en adventskalender.  
 
Hemsida 
Jenny ska titta över innehåll och återkomma med synpunkter. 
 
Bandet Fåglar i Ög 
Inget att rapportera. 
 
Holken (Zoho Connect) 
Vi bör bli mer aktiva och lägga in mer, exempelvis bilder 
 
Publicering av tidigare ÖgOF-funktionärer 
Dan har undersökt vad vi kan göra med hänsyn till GDPR. Enligt informationen på 
Integrationsskyddsmyndighetens (IMY) hemsida så verkar det som det är ok för oss att publicera 
namn, funktion och årtal. Dan har även via mejl ställt frågan till IMY, men ännu inte fått svar. 
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§ 8 Fågelskydds- och andra naturvårdsfrågor 
 
Gunnar, tillsammans med övriga i gruppen, gick igenom läget i pågående ärenden. 

 Remissen angående nya SPA-områden/Natura 2000 i skärgården har fått förlängd remisstid till 
22 september enligt Niclas Lignell på Birdlife. Han kommer att skriva ett yttrande som ÖgOF 
kan haka på. 

 Yttrande önskas avseende Sand-Drögens NR respektive Skullebo NR, nya naturreservat i 
Linköpings kommun (sydvästra delen). Gunnar kommer att titta på dem. 

 Rickard Fredriksson och Stefan har i juni fått det sekretessbelagda materialet avseende Holmens 
vindkraftsplaner i Kolmården från Länsstyrelsen. Richard och Stefan träffas inom kort för att 
stämma av läget och ta beslut om fortsättning.  

 Tekniska Verkens föreslagna vindkraftpark Jättebergen i trakten av Stavsjö har fått nej av 
försvaret.  

 Ny remiss om Ljusfors naturreservat, Norrköpings kommun nära Motala ström vid Skärblacka. 
Jussi kontaktar Mats Hjelte i ärendet. 

 Daniel Bengtsson vid Birdlife har gått ut till samtliga regionalföreningar och bett om hjälp att 
tycka till om och se över vad som händer i processen med den förväntade utbyggnaden av 
havsbaserad vindkraft (”Avgränsningssamråd för miljökonsekvensbeskrivning av ändrade 
havsplaner”). Birdlife vill få in våra synpunkter innan den 15 september. 

 ÖgOF har via vår kontaktbrevlåda fått ta del av synpunkter angående hantering, eller snarare 
ickehantering, av predatorer vid Svartåmynningen. Vi anser att ärendet ligger hos LFK och där 
hanteras i pågående LONA-projekt. Någon i styrelsen bör kontakta förslagsställaren och 
referera till en artikel av Olof Hjelm i senaste numret av Rödspoven (Nr 2 2022).  
 
 

§ 9 Fågelintressefrågor 
 
 Birdlife har skickat en inbjudan till ett fågelintressemöte i Kristianstad den 8–9 oktober.  Från 

ÖgOF:s styrelse kommer ingen att kunna närvara. Förslag finns att fråga om intresse finns hos 
exempelvis Motala Biologiska Förening. 

 Föredrag om skräntärna, som skulle hållits 19 oktober, flyttas till någon gång i början av 
november. 

 Den 30–31 oktober kommer det att hållas en friluftslivsfestival vid Tåkern. ÖgOF är inbjudna 
att medverka. 

 Artportalsutbildning ska genomföras. Datum ej fastställt. 
 
 
§ 10 Inventeringar 
 
Status genomförda, pågående och planerade ärenden/aktiviteter 
Sjöfågelinventeringen 10–25 maj är genomförd och hittills har 64 rapporter lämnats in.  
(Som jämförelse fick vi totalt in 63 rapporter förra året. En del missades dock då några endast 
skickades till Svensk Fågeltaxering, inte också till ÖgOF.) 
 
En förfrågan har inkommit från Norrköpings/Söderköpings golfklubbs hållbarhetskommitte 
angående hjälp med kartläggning och stöd till fågellivet på deras två golfbanor. Anders kommer att 
kontakta dem 
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§ 11 Regionala rapportkommittén (RRK) 

Ett möte i september med Johan Jensen angående rutiner för RRK planeras.  

 
§ 12 Häradsskär   

Inför höstens ringmärkning och sträckräkning under veckorna 38–41 är bemanningen nu klar. Pga 
genomförd röjning kommer en del nätgator att flyttas. 

 
§ 13 Skrivelser/massmedia 
 
Inget att rapportera. 
.  
§ 14 Region-/medlemsmöten/övriga möten/klubbkontakter 
 
Regionmöte ska hållas i november. Denna gång i samverkan med LFK i Linköping. 
 
 
§ 15 BirdLife Sverige 
 
Inget att rapportera förutom det i§8 nämnda remissarbete. 
  
§ 16 Övrigt 
 
50-årsjubileum 2023 
Jussi har skickat ut en lägesrapport till styrelsen.  
 
§ 17 Genomgång av åtgärdslistan    
 
Åtgärdslistan gicks igenom och följer efter protokollet. 

 
§ 18 Nästa möte  
 
I slutet av september.  Anders skickar ut en doodle och kallelse kommer därefter att skickas ut i god 
tid. 

 

§ 18 Mötets avslutande 

 
Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Stefan Westberg, sekreterare  Anders Tennlind, ordförande 
 
 
 


